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                                                                                                       Sporządzono: 03-07-2019 

Protokół z sesji 

X Zwyczajna Sesja Rady Gminy Zwierzyn 

data posiedzenia: 26-06-2019 

miejsce posiedzenia: Gminna Biblioteka Publiczna w Zwierzynie, ul. Strzelecka 3A ; 66-542 

Zwierzyn 

Porządek obrad 

1. Otwarcie X zwyczajnej sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

A. określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego, 

B. rozpatrzenia skargi na działalność kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Zwierzynie, 

C. ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Zwierzyn oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 1 

września 2019 roku, 

D. zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie X zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

Wykaz głosowań 

1. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 15 - Basiński Wojciech; Dopierała Radosław; Drelich Józef; Herner Przemysław; 

Kasprzak Sławomir ; Krzyżanowski Mariusz; Kuchciński Grzegorz; Lipiec Marek; Madyńska 

Justyna; Pawlak-Gudynowska Justyna; Ryś-Konieczna Anna ; Saliwon Elżbieta; Styczeń 

Przemysław; Warchał Jacek; Wójcik Błażej; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

2. Podjęcie uchwały w spawie rozpatrzenia skargi na działalność kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Zwierzynie. przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 14 - Dopierała Radosław; Drelich Józef; Herner Przemysław; Kasprzak Sławomir ; 

Krzyżanowski Mariusz; Kuchciński Grzegorz; Lipiec Marek; Madyńska Justyna; Pawlak- 

Gudynowska Justyna; Ryś-Konieczna Anna ; Saliwon Elżbieta; Styczeń Przemysław; 

Warchał Jacek; Wójcik Błażej; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 1 - Basiński Wojciech; 

3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Zwierzyn oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych od dnia 1 września 2019 roku. przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 15 - Basiński Wojciech; Dopierała Radosław; Drelich Józef; Herner Przemysław; 

Kasprzak Sławomir ; Krzyżanowski Mariusz; Kuchciński Grzegorz; Lipiec Marek; Madyńska 

Justyna; Pawlak-Gudynowska Justyna; Ryś-Konieczna Anna ; Saliwon Elżbieta; Styczeń 

Przemysław; Warchał Jacek; Wójcik Błażej; 
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PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. przyjęto przedmiot 

głosowania (w. zwykła) 

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 15 - Basiński Wojciech; Dopierała Radosław; Drelich Józef; Herner Przemysław; 

Kasprzak Sławomir ; Krzyżanowski Mariusz; Kuchciński Grzegorz; Lipiec Marek; Madyńska 

Justyna; Pawlak-Gudynowska Justyna; Ryś-Konieczna Anna ; Saliwon Elżbieta; Styczeń 

Przemysław; Warchał Jacek; Wójcik Błażej; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

Przebieg sesji 

 

1. Otwarcie X zwyczajnej sesji i stwierdzenie kworum.      

         

Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 11
10 

otworzył Mariusz Krzyżanowski 

przewodniczący Rady Gminy i stwierdził, że na 15 radnych Rady Gminy Zwierzyn na sali 

obrad obecnych jest 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób 

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał – listy obecności 

radnych i zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Następnie przewodniczący RG  powitał radnych i zaproszonych gości oraz mieszkańców 

gminy przybyłych na sesję.  

 

2. Przedstawienie porządku obrad.          
 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn zwrócił się z pytaniem, czy 

ktoś z radnych ma uwagi do przesłanego porządku obrad.  Nie zgłoszono uwag do porządku 

obrad. 

 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący RG poinformował, że sprawozdanie zostało radnym 

dostarczone wraz z materiałami sesyjnymi (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący RG otworzył dyskusję. 

 

Radny Grzegorz Kuchciński poprosił wójta o ustosunkowanie się do odwołanie Pani Teresy 

Ostałowskiej ze stanowiska dyrektora GOK w Zwierzynie. 

 

Karol Neumann wójt gminy zabierając głos poinformował o przyczynach odwołania Pani 

dyrektor ze stanowiska. 

 

Radny Józef Drelich zadał pytanie, czy wójt nie obawia się reakcji, że Pani Teresa 

Ostałowska pójdzie do Sądu, w związku z przebywaniem w tym czasie na zwolnieniu 

lekarskim. 

 

Karol Neumann wójt gminy  odpowiedział, że nie widzieli innego wyjścia, odwołanie 

nastąpiło po zasięgnięciu opinii radcy prawnego. 
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 Mariusz Krzyżanowski przewodniczący RG zamknął dyskusję i punkt 3. 

 

4.  Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach 

podejmowanych  w okresie międzysesyjnym. 

  

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn przedstawił informację o 

działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym.  

Następnie przewodniczący RG otworzył dyskusję, nikt nie zabrał głosu, wobec czego 

zamknął dyskusję i punkt 4. 

 

5.  Podjęcie uchwały w sprawie:  

A) określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego, 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy zabierając głos wprowadził do projektu uchwały, 

informując, że została ona wywołana zmianami prawa. 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący RG otworzył dyskusję. 

Radny Wojciech Basiński zadał pytanie, kogo projekt uchwały dotyczy. 

Andrzej Wiśniewski udzielając odpowiedzi poinformował, że dotyczy osób uprawnionych do 

otrzymania dodatku mieszkaniowego. 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w 

sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego pod głosowanie. Udział 

w głosowaniu wzięło 15 radnych, projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za 

przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr 

X/59/2019 (uchwała w załączeniu do protokołu). 

 B) rozpatrzenia skargi na działalność kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Zwierzynie, 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący RG poinformował, że Komisja skarg, wniosków i 

petycji proponuje skargę uznać, jako bezzasadną, co przedstawia uzasadnienie załączone do 

projektu uchwały i otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w dyskusji, wobec czego zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność kierownika 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zwierzynie pod głosowanie. Udział w głosowaniu 

wzięło 15 radnych, projekt uchwały został przyjęty większością głosów. Za przyjęciem 

projektu uchwały głosowało 14 radnych, wstrzymał się od głosu 1 radny (Wojciech Basiński). 

Projekt uchwały staje się uchwałą Nr X/60/2019 (uchwała w załączeniu do protokołu). 

   C)  ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Zwierzyn oraz określenia granic obwodów publicznych szkól podstawowych od dnia 1 

września 2019 roku, 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy zabierając głos wprowadził do projektu uchwały, 

informując, że jest to ostatnia uchwała związana z reformą oświatową, podejmowana w 
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związku z tym, że przestały funkcjonować gimnazja, na terenie gminy Zwierzyn pozostały 3 

szkoły podstawowe. 

 

Wojciech Basiński przewodniczący Komisji Społecznej Rady Gminy Zwierzyn odczytał 

opinię komisji odnośnie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Zwierzyn oraz określenia granic obwodów 

publicznych szkól podstawowych od dnia 1 września 2019 roku (opinia  nr 48/2019 w 

załączeniu do protokołu). 

 

Mariusz Krzyżanowski otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec czego 

przewodniczący zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Zwierzyn oraz określenia 

granic obwodów publicznych szkól podstawowych od dnia 1 września 2019 roku pod 

głosowanie.  Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych, projekt uchwały został przyjęty 

jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. Projekt uchwały staje 

się uchwałą Nr X/61/2019 (uchwała w załączeniu do protokołu). 

D)  zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok,  

 

Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy zabierając głos, wprowadziła do projektu uchwały. 

 

Grzegorz Kuchciński przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady Gminy 

Zwierzyn odczytał opinię komisji odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2019 rok (opinia  49/2019 w załączeniu do protokołu). 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec 

czego zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

2019 rok pod głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych, projekt uchwały został 

przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. Projekt 

uchwały staje się uchwałą Nr X/62/2019 (uchwała w załączeniu do protokołu). 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący RG zamknął punkt 5. 

 

6. Wolne wnioski i informacje. 

 

Radny Marek Lipiec zadał pytanie, w jakim celu UG zlecił do wyceny działkę nr 90/2 w 

miejscowości Zwierzyn. 

 

Odpowiedzi udzielił Karol Neumann wójt gminy. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący RG udzielił głosu mieszkańcom Zwierzyna obecnym 

na sesji w związku z wywołanym tematem przez radnego Marka Lipca i wnioskiem 

podpisanym przez mieszkańców skierowanym do wójta i radnych gminy Zwierzyn 

(kserokopia wniosku w załączeniu do protokołu). 

O godz. 12
05 

salę obrad opuścił radny Sławomir Kasprzak. 

W dyskusji głos zabrali: Ryszard Wójcicki, Ryszard Podolańczuk, Marek Kannchen, Marcin 

Ferenc, Halina Ambrożuk. 
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Na zadawane pytania przez mieszkańców odpowiedzi udzielali Karol Neumann Wójt Gminy 

Zwierzyn i Andrzej Wiśniewski Sekretarz Gminy Zwierzyn. 

 

Radny Grzegorz Kuchciński zwrócił się z wnioskiem, żeby po wakacjach sesje odbywały się 

w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Zwierzynie. 

 

Odpowiedzi udzielił Karol Neumann wójt gminy, stwierdzając, że nie widzi przeciwwskazań. 

 

Radna Elżbieta Saliwon  poinformowała, że mieszkańcy Sarbiewa mają problem z 

odbieraniem śmieci, które często nie są zabierane zgodnie z harmonogramem wywozu.  

 

Karol Neumann wójt gminy prosił, żeby takie rzeczy były zgłaszane na bieżąco. 

W dalszej części swojej wypowiedzi stwierdził, że funkcjonuje wśród społeczności gminy 

opinia, że włodarze urządzają sobie wyjazdy do gminy Rehfelde. Wobec tego poprosił, żeby 

opracować plan wizyt, spotkań, proponując powołanie podkomisji w tej sprawie. Prosił o 

nierozszerzanie nieprawdziwych informacji. 

 

Radny Józef Drelich prosił, żeby w związku z opuszczaniem sali przez radnych w trakcie 

trwania sesji lista obecności była podpisywana po zakończeniu sesji. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący RG poinformował, że weźmie propozycję radnego 

pod rozwagę. 

 

Janusz Lessnau sołtys Górecka zadał pytanie, czy są już sygnały odnośnie „suszowego”, 

prosząc o informację. 

 

Odpowiedzi udzielił Karol Neumann wójt gminy. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący RG poinformował, że: 

 następna sesja Rady Gminy Zwierzyn odbędzie się dnia 28 sierpnia 2019r, 

 wspólne posiedzenie komisji odnośnie wykonania budżetu za I półrocze 2019r. 

planowane jest na 26 sierpnia 2019 r. 

Ponadto poinformował, że ze strony UG jest prośba o rozważenie zwiększenia bonifikaty przy 

sprzedaży lokali gminnych, prosząc radnych o rozeznanie się w terenie odnośnie stanu zasobu 

mieszkaniowego. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący RG zamknął punkt 6. 

 

7. Zamknięcie X zwyczajnej  Sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

Wobec wyczerpania tematów posiedzenia przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn Mariusz 

Krzyżanowski o godzinie 12
40

 zamknął obrady X zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

 

     Protokółowała:                                                                 P r z e w o d n i c z y ł  : 

Inspektor ds. obsługi RG                                           Przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn 

Marzena Kaczmarek                                                               Mariusz Krzyżanowski 


